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ZÁPIS zo zasadnutia sekčného výboru alpských disciplín ZSL 

Termín a čas zasadnutia: 4.10.2023, 16:45 – 17:45 

Miesto: Online (MS Teams) 
Prítomní členovia Výboru 
sekcie: 
 

M. Rajčan (MR), B. Brozman (BB), Z. Moravčíková (ZM), 
J. Senčeková (JS), J. Štaffenová (JŠ), J. Midriak (JM), 
N. Chovančeková (NCH) 

Ospravedlnení: 
D. Šimo, M. Kupčo, R. Murín, M. Makovník, R. Králik, J. 
Zemanková 

Predsedajúci: M. Rajčan 

Zapisovateľ: B. Brozman 

Overovatelia: M. Rajčan 
 

PROGRAM 

 
1. Otvorenie  

i. Privítanie prítomných  
ii. určenie predsedajúceho, zapisovateľa, overovateľov  

2. Podujatia 2023/24  
i. U12  
ii. U16  
iii. Juniori / Dospelí  
iv. Masters  

3. Ligy  
4. Registrácie 

i. Kluby  
ii. FIS  

5. Reprezentácia a talentová mládež  
i. RD WC, RD COC, RD FIS  
ii. Talentovaná mládež  

6. Letné podujatia - lyžovanie na tráve 
i. MS / MSJ  
ii. U16/U12  

7. Rôzne  
8. Záver  

 
1. Zápis  
MR začal stretnutie privítaním a oboznámením programu. 

Kalendár podujatí – MR oznámil, že kalendár podujatí 23/24 bol zostavený 
a schválený, a upozornil, že v najbližšom čase sa budú kontaktovať organizátori, pre 
ktorých sa pripravuje školenie (súťažný predpis, návrh zmluvy, žiadosť o podujatie).  

Ligy – MR oboznámil, že potvrdené sú štyri ligy – Liptov, Východoslovenská, 
Horehronská a Stred. Piata liga momentálne nie je aktuálna. Plánované stretnutie so 
zástupcami líg (spolupráca sezóna 2023/24). 
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JM reagoval na organizáciu a zabezpečenie sAD pre organizátorov – časomiera, 
technický delegát (TD). 

MR odpovedal, kalendár podujatí sAD bol schválený v týchto dňoch, obratom 
oslovíme ohľadom spolupráce dodávateľov časomiery. TD riešime s M. Kupčom 
(harmonogram) a materiál (MTZ) bude poskytnutý podľa potreby a dohody. 

MR informoval o príprave školenia rozhodcov – bude zabezpečované v spolupráci s 
M. Kupčom – táto informácia pôjde na kluby aj na organizátorov. 

JŠ sa spýtala na dotáciu na preteky / liga. MR odpovedal, , že aktuálne je návrh 
limitovať počet dotovaných kôl na 5 a zároveň v sezóne 2023/24 neplánujeme 
príplatok za finále. (ligy, poháre) 

K časti registrácie/matrika vyzval MR Jarku Senčekovú k poskytnutiu informácií 
k registráciám online. Registrácia a matrika pracuje na spustení online registrácie - 
IS ZSL, Informačný systém ZSL. Databáza je natiahnutá a momentálne sa generujú 
heslá pre štatutárov. 80 klubov už túto informáciu má, t.j. majú poslané vstupné  
kódy s pokynmi ako postupovať pri aktualizácii a kontrole údajov svojho klubu. 
Požiadala aj o spätnú väzbu od štatutárov. FIS kódy – sekretári (odd. starostlivosti 
o RD) nahadzujú FIS deklarácie / FIS kódy a Registrácie prijímajú a kontrolujú platby. 
Prihlasovanie na preteky nie je zatiaľ možné cez systém IS ZSL. 

JM poskytol súčinnosť so spätnou väzbou prostredníctvom WhatsAppu. 

Pri platbe za členské poplatky treba poslať excel súbor – ostane to zatiaľ tak, ako to 
je doteraz. 

MR prešiel k téme reprezentácia a TM a informoval a výstupných testoch 
a spoločných aktivitách ktoré sa uskutočnili od mája. Pripravované spoločné aktivity 
RD budú komunikácii s trénermi a budú sa odvíjať od snehových možností 
a programu prípravy reprezentantov. Informoval o zabezpečení RD a o oblečení. MR 
informoval o nadchádzajúcich PMV – YOG 2024 a MSJ 2024. 

MR informoval o vrcholných podujatiach v sezóne 2023/24, MSJ vo FRA a YOG v KOR. 
V súčasnosti prebieha príprava na tieto podujatia. Nominačné kritériá na tieto 
podujatia sú pripravené. 

V príprave sú kvalifikačné kritéria pre zaradenie športovcov do RD pre sezónu 
2024/25. 

Plynulo sa prešlo na letné podujatia – lyžovanie na tráve. Na MS aj MSJ sa zúčastnili 
po 1 pretekárovi. Mládežnícke kategórie sa zúčastňovali pretekov Českého pohára 
a FIS Children Cup. 

MR vyzval k diskusii (otázkam). JM už odpovede na svoje otázky dostal. JŠ sa spýtala 
na organizáciu školenia pre ligy a vyzvala k zaslaniu informácie k pretekom pre kluby. 

MR vyjadril spokojnosť s plánovaním kalendára. JM vyzdvihol kolíziu medzi detskými 
pretekmi a pretekmi v Říčkach, ale nie je možné to urobiť inak. 

MR v časti rôzne informatívne uviedol, že sme v rokovaniach so strediskami ohľadne 
tréningových možností. Priorita je riešiť podmienky pre kluby vo vyťažených 
termínoch (sviatky). Pripomenul aj zákaz používania fluorových voskov. 
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NCH sa spýtala na spätnú väzbu ohľadne pretekov v Reitteralme zo strany klubov. MR 
neeviduje žiadnu spätnú väzbu a JM povedal že síce z minulom roku boli 
pripomienky, ale ukázalo sa to ako dobrá voľba. 

V rámci diskusie prebehla téma ohľadne FIS SkiInterkritéria vo Vrátnej. MR 
informoval, že je v kontakte s organizátorom a preteky sa pripravujú. 

Na záver poďakoval JŠ za pomoc pri organizovaní semináru pre trénerov a poďakoval 
zúčastneným za účasť na dnešnom stretnutí. 

MR - o ďalšom plánovanom stretnutí budú členovia riadne a včas informovaní. 

 

 

V Bratislave, 4.10.2023 

 

Zápis napísal: Branislav Brozman (odd. starostlivosti o RD a TM, sekcie AD ZSL) 
Zápis overil: Michal Rajčan (Manažér Sekcie alpských disciplín ZSL) 
 

 


